

35-37, 3rd Floor, Jalan Tun Sambanthan, 30000 Ipoh, Perak Darul Ridzuan, Malaysia.

P. O. Box No : 220 Postcode : 30720 lpoh Tel : 605-242 1366 Fax : 605-254 9123

日期 Date : 06-03-2018

会员通告

Members' Circular : PCCCI/2018/02

敬致 To : 全体会员 All PCCCI Members

诚邀出席霹中总主办之"国家经济展望"讲座会 Invitation to Attend PCCCI Talk on "Economic Outlook of Malaysia" by Prof. Tan Sri Dato' Seri Dr. Noor Azlan Ghazali, Vice-Chancellor of UKM

由霹雳中华总商会(霹中总)主办,霹雳中华大会堂及霹雳厂商公会协办的"国家 经济展望"讲座会,将于以下日期、时间及地点举行:

日期 : 2018年3月11日(星期日)

时间 : 2:30 p.m. – 5:00 p.m. 地点 : 唯裕酒店六楼宴会厅

媒介语 : 英语及国语 报名费 : 免费,附茶点 服装 : 峇迪/端装

此讲座会将由马来西亚国民大学(国大)的副校长 Prof. Tan Sri Dato' Seri Dr. Noor Azlan Ghazali 主讲,分享时下的国家经济课题,以推动国家经济发展。<u>开幕主宾为</u>**霹雳州务大臣拿督斯里赞比里阿都卡迪尔。**

谨此诚邀本会会员踊跃报名出席。即日起至 2018 年 3 月 9 日 (星期五) 止,请填妥回条传真至 05-254 9123 或电邮: pkcchcm@gmail.com 至本会秘书处。若有任何询问,请联系本会秘书处郑颖佳小姐或陈俐君小姐,电话: 05-242 1366。

We are pleased to inform that Perak Chinese Chamber of Commerce and Industry (PCCCI) will be organising a Talk on "Economic Outlook of Malaysia" to share with participants on the current economic environment of Malaysia. This sharing session will also be co-organized by Perak Chinese Assembly Hall (PCAH) and Federation of Malaysian Manufacturers Perak Branch (FMM). Details as per follows:

Date : 11-03-2018 (Sunday) Time : 2:30 p.m. - 5:00 p.m.

Venue : WEIL Hotel (Ballroom, Level 6)

Medium : English & Malay

Admission fee: Free admission (High tea will be provided)

Dress Code : Batik / Formal Casual

The speaker of this programme is Prof. Tan Sri Dato' Seri Dr. Noor Azlan Ghazali, Vice—Chancellor of Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM). Y.A.B. Dato' Seri Diraja Dr. Zambry Bin Abd Kadir, Menteri Besar of Perak Darul Ridzuan will officiate the opening of the event.

All the members are cordially invited to attend the event above. Kindly fill up the <u>Reply Slip</u> and submit to PCCCI Secretariat by Fax: 05–254 9123 or E-mail: pkcchcm@gmail.com *latest by 09–03–2018 (Friday)*. For enquiry, please contact Ms. Cheang Ying Jia or Ms. Tan Lee Koon at Tel: 05–242 1366.

Yours faithfully,

Dato' Liew Sew Yee ppmp JSM PMP JP 谨启

总会长 President